
954581

EEE@ inves ni;IEEE)EEE @ invws. i; IEEE
WEEEE @minvws.nl]

From: 5.1.2e )
Sent: Mon 10/12/2020 6:32:03 PM

Subject: RE: capaciteit inregelen bij ZonMw tbv adviespanel + urgentetrajecten: wel/niet akkoord

Received: Mon 10/12/2020 6:32:03 PM

Ok top
Prima wat mij betreft (zo'n (opdracht)brief hebben we ook met RIVM afgesproken)
Groet ERY

var:IE)SEERinv >Verzonden: maandag 12 oktober 2020 18:01

aan:[IEEEIEEE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: capaciteit inregelen bij ZonMw tbv adviespanel + urgente trajecten: wel/niet akkoord

Nu ik de mail lees weet ik het weer. Het gaat on het formeel vastleggen dat ZonMw het secretariaat van ons adviespanel
op zich neemt. En ze doen ook ondersteuning voor team testen, vandaar

Is dus helemaal prima om dit nu goed en duidelyjk vast te leggen tussen VWS en ZonMw.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:[KEIBERET ins >
Datum: maandag 12 okt. 2020 5:44 PM

Aan:

Kopie: a

Onderwerp: RE: capaciteit inregelen bij ZonMw thv adviespanel + urgente trajecten: wel/niet akkoord

hoewel

Coc
i over het idee, zegt de betreffende brief me niets.

doe jij af?

Groet,

van:IESE)EXE0 ninvws n>
Verzonden: maandag 12 oktober 2020 17:31

Onderwerp: capaciteit inregelen bij ZonMw tbv adviespanel + urgente trajecten: wel/niet akkoord

Vorige week heb ik een overleg gehad met dZonMw waar we spraken over o.a. het borgen van ondersteuning adviespanel
innovatieve behandelingen en zorgen dat urgente trajecten (momenteel vooral van testen, maar ook voorzien bij behandelingen)
door ZonMw snel en adequaat kunnen worden opgepakt.

Graag zou ik dit meenemen in de volgende brief die ik met [JJEEEZin voorbereiding heb over het urgente traject rondom
massa spectrometrie.

In het project inn behandelingen hebben we ondersteuning nodig van ZonMw. Zij doen dit al, maar we hebben dit nooit formeel

geregeld, met het formaliseren kunnen we hier betere afspraken over maken.

Tav urgente trajecten geldt, dat ZonMw hier geen capaciteit meer voor vrij heeft boven alle onderzoeken die al lopen. Uiteraard

doen ze ook dit nog steeds en laten ze het niet liggen, maar is niet duurzaam meer.
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In de brief over het urgente traject massa spectrometrie wil ik dan ook een alinea opnemen met ongeveer onderstaande inhoud:

innovatieve behandelingen duurzaam hebt geborgd. Over de inzet hiervoor verzoek ik u afspraken te maken met

CRIEEEEN Daarnaast vind ik het belangrijk dat noodzakelijke onderzoekstrajecten voor de bestrijding van (de gevolgen van)
COVID-19 voortvarend door u kunnen worden opgepakt. Graag ontvang ik van u een voorstel waarmee dit ook in dit najaar tot

de zomer van 2022 is gewaarborgd.”

“Verder verzoek ik u om mij een liquiditeitsbegroting te doen toekomen, waarin u de ondersteuning van het

eri

Ik zal dit eerst nog voorleggen aan ZonMw, zodat we ook weten wat de financiele consequenties zien en hoe we dit kunnen

dekken. Daarmee kom ik dan bij jullie terug.

By reeds akkoord met deze stappen voor het adviespanel.

Graag hoor ik ook jullie reactie.

Met vriendelijke groet,

SESE
Publieke Gezondheid & COVID-19

Bereikbar
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